

到澳門葡京人

交通-程計車/的士

橫琴澳方口岸到澳門葡京人，車資約澳門元 70 元。

Macau-Hengqin Frontier Post to Lisboaeta Macau, the transportation fee is about MOP70.

氹仔客運碼頭到澳門葡京人，車資約澳門元 70 元。

Taipa Ferry Termina to Lisboaeta Macau, the transportation fee is about MOP70.

外港客運碼頭到澳門葡京人，車資約澳門元 180 元。

Outer Harbour Ferry Terminal to Lisboaeta Macau, the transportation fee is about MOP180.

關閘口岸到澳門葡京人，車資約澳門元 200 元。

Border Gate to Lisboaeta Macau, the transportation fee is about MOP200.

到澳門科技大學

橫琴澳方口岸到澳門科技大學，車資約澳門元 70 元。

Macau-Hengqin Frontier Post to Macau University of Science and Technology, the transportation fee is about MOP70.

氹仔客運碼頭到澳門科技大學，車資約澳門元 70 元。

Taipa Ferry Termina to Macau University of Science and Technology, the transportation fee is about MOP70.

外港客運碼頭到澳門科技大學，車資約澳門元 180 元。

Outer Harbour Ferry Terminal to Macau University of Science and Technology, the transportation fee is about MOP180.

關閘口岸到澳門科技大學，車資約澳門元 200 元。

Border Gate to Macau University of Science and Technology, the transportation fee is about MOP200.